
Frederiksodde Skole 
Fredericia Kommune 

Skolebestyrelsesmøde 190304 –  

Dagsorden og referat 
 
Mødeleder: 
Mia Bigum 

Sekretær:  
Vivi Foss Hansen 

Fraværende: 
Thomas Goltermann, Bjarne Christensen, Michelle 
Frost Lautrup 

Inviterede: 
Forældrerepræsentanter: Mia B. R. Nielsen, Michelle Lautrup, Tina C. D. Fogdal, Bjarne Christensen, 
Birgitte Graversen, Thomas Goltermann. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Gitte Christensen, Christian Ellekrog, Marianne Herlufsen 
Vivi Foss Hansen. 

 
 

Nr. Dagsorden Bilag/indstillinger Referat 
1 Referat sidste møde Bilag. Referat fra 06.12.18 blev godkendt. 
2 Lejrskole: Bilag på møde. 

Drøftelse 
Lejrskole bibeholdes. Meget stort ønske fra bestyrelsen. 
Forslag til måder at holde lejrskole: 
 Tidlig morgen til sen aften. 
 Overnatning på skolen 
 Overnatning ude 
 Skal det være klassevis  
 Antal dage 
 
På mødet forelå statistik på, hvor mange klasser, der har 
været på lejrskole siden skolens start i august 2013. 
 
Det foreslås at registrere lejrskoledeltagelse på 
elevniveau, så man kan se, hvem der har været afsted, 
hvor mange gange. 

3 Lejrskoleprincipper Indstilling Lejrskoleprincipperne blev drøftet. Og de tages op til 
drøftelse igen på kommende møde. 

4 Antimobbestrategi 
 
 

Bilag 
Bilag om vold er med 
som ekstra 

Skolen er forpligtet på, at have en antimobbestrategi og 
den nuværende skal revideres. 

5 AULA Bilag Skoleintra ophører 31.07.19 og erstattes af AULA som 
kommunikationsplatform. 
Den 25.03.19 åbnes for medarbejdertilgang. 
Den 16.05.19 vil der være en undervisningsdag for 
personalet. 
Det foreslås allerede nu at lægge ud på forældreintra, at 
der vil komme en ny kommunikationsplatform med en 
henvisning til AULA-info. 
Bestyrelsen skal udarbejde principper for brug af AULA. 
 
AULA drøftes igen på næste bestyrelsesmøde 
Til næste møde læses anvendelsesstrategi. 
 

6 Budget 2019  Budgettet blev gennemgået. 



Nr. Dagsorden Bilag/indstillinger Referat 
Elevtallet er steget, og dermed er elevindtægten steget. 
Problemer med de manglende fysiske rammer ikke er 
løst. 

7 Datoer i foråret for SB 
 

 Næste møde den 03.04.19 
Møde den 06.05.19 
Møde den 12.06.19 

8 Fra elevrådet 
 

  

9 Fra medarbejder-
repræsentanterne 

 Lokalemangel udfordrer pædagogikken.  

10 Meddelelser  Udskolingsplan 
Et samarbejdsprojekt med UU. Der laves udskolings-
planer for hver elev fra 8. kl.  
 
17 Verdensmål – Kobles på PLUC-arbejdet. 

11 Åbne punkter  Hvad sker der med vores elever efter FOS  
12 Evt. 

 
 Anders præsenterede ny leder på Afd. A – Caroline Pape 

Nielsen.  
Bestyrelsen er desværre blevet reduceret. Til sommer 
må vi kigge på mulighed for at hverve nye medlemmer 
til bestyrelsen. 

 

 


